
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Östhammars Sport Klubb Sida 1 av 3 

Närvarande: 

Jessica Smedjegård, Conny Helén, Jenny Änggård, Anna 

Molarin, L-O Olsson, Camilla Jansson, Michael Åkman, Birgitta 

Burman 

 

1. Mötet öppnas 
2. Fastställande av dagordning 
3. Föregående protokoll 

 
4. Ekonomi 

a. Ekonomirapport:  
Birgitta visar resultatrapport. Diskussion kring arvoden. 
 
Nytt bokföringssystem 2018 Fortnox, beslutat i 
huvudstyrelsen att detta ska köpas in. Utbildning och mer 
info kommer. 
 
Revisorer, behöver vi ha det? Skulle det kunna vara till 
hjälp. Diskussion. 
 
Sex spelare som betalat dubbla medlemsavgifter, både 
ÖSK och HÖFF, skall få en medlemsavgift tillbaka. Anna 
och Birgitta tittat på detta. 
 

b. Budget: Tomas och Anna har tagit fram ett förslag som 
presenterades. 
  

c. Sponsring: Ett möte är planerat med Fairpay. Åkman 
kommer justera kontrakten kring silver och guldsponsorer 
så att Guldsponsoreravtalen blir lite mer förmånliga. Åkman 
ser till att våra sponsorer får ett julkort. 

 

Det är på gång med ny klädkollektion och priser. Förslag 
på att ha kläd- och sko- bytardag samtidigt som vi har 
klädkvällarna.   
 
 

 

Fotbollssektion 

Östhammars Sport Klubb 
 

Sektionsmöte 28 november 

kl. 18.00 på IP 
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5. Information 
a. Aktivitetskalender, Inomhus-cup, intresseanmälan har 

skickats ut. Anmälan innan 22/12.  
b. Huvudstyrelse Kansli, kassörerna kommer att sitta här 

hos oss i klubbhusets kontor. Våra priser/pokaler från 
kansliet kommer sättas upp i kafeterian. Eventuellt 
platsbygga en hylla. Vi behöver hjälp av några att flytta ut 
fotbollens grejer från kansliet. L-O bistår med detta. Vi 
föreslår huvudstyrelsen en hyra av klubblokalen på 1000kr/ 
kvartal. 

c. HÖFF: Diskussion kring P01/02 för nästa säsong. Beslut 
att de blir ett kombinationslag till nästa säsong. Även P03 
blir ett kombinationslag nästa säsong.  

d. Bokföringssystem, Åkman visar ett nytt bokföringssystem 
för matcher och träningar som heter SuperSaaS. Vi 
beslutar att teckna ett abonnemang.  

e. Konstgrässkrivelse till kommunen, Stefan Lindgren d.ä 
har sammanställt en skrivelse för ansökan om projektering 
av konstgräsplan. 

f. PP presentation f-möten, Anna och Jenny ser över PP:en 
till kommande föräldramöten. 
 

6. Fotbollsverksamheten 
a. Utbildning:  

Dan har skickat in förslag på C-diplom 15/4 o 29/4 samt 
frågan om att ha B-diplom ungdom här ute till förbundet. 
Han är ännu inte fått något svar. 
Friendsutbildning för ledare á 7500:-. Dan har förslag att ha 
en gemensam för hela ÖSK. Friends återkommer om 
datum. Februari eller mars. Förslag om att vara på 
storbrunn eller frösåkerskolan. Vi ger Dan i uppdrag att 
höra om det går att söka bidrag för detta från tex SISU 

b. Planer, IP, Diskussion om att köpa in flaggstänger till IP. 
Detta samt fundering kring ny häck tas till budgetarbetet.  
L-O bokar konstgräset i Gimo och meddelar lagen sedan 
när det är bokat. 

c. Material: 
Det fattas matchställ och delar av matchställ. L-O inventerar 
just nu läget inför nästa år.  
Vi diskuterar behov av kommande matchställ. Ev behövs 2st 
ställ till nästa år. Materialkostnader har i år dragit iväg, vi ser 
över och budgeterar för det vid kommande budgetarbete. 

7. Anläggningar 
a. Cafeterian: Altanen har rivits. Tomas kallar till en 

arbetsdag för att lägg ny trall. Jessica pratar med Janne 
Schnell om att sätta upp hyllor för pokaler och standarer. 

b. Lägergården: Vi diskuterar hyra för ett rum på lägergården 
under en längre tid. Vi beslutar att ta en hyra på 
4500/månad och 300/dygn. 
L-O har köpt en ny miccro.  
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8. Övriga frågor 

Valberedningen: Jessica tar på sig att skicka ut en 
skrivelse till alla medlemmar. De vill att vi går ut med 
information om att de nu är igång med sitt arbete och att de 
gärna tar in förslag på namn.  
Fotografering: Vi beslutar att alla lag ska fotograferas av 
expressfoto under våren 2018. 
 
Nästa möte 

       19 december kl. 18.00 på IP 
 

  


